
یک پیشکسوت فوتبال ضمن اشاره به 
روزهای ســخت استقلال در نیم فصل 
دوم، بر ضرورت تلاش بیشتر بازیکنان و 
کادر فنی تاکید کرد و برای کسب نتایج 
به پیتسو  نامطلوب در دیدارهای اخیر 

موسیمانه هشدار داد.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال استقلال 
تهران پس از نتایج ضعیفی که در نیم فصل 
اول کسب کرد امیدوار بود بتواند با آغاز نیم 
فصل دوم و بازی در ورزشــگاه آزادی بتواند 
شــرایط متفاوتی را رقم بزنــد اما در همین 
گام اول برابر شــمس آذر بــا نتیجه یک بر 
صفر مغلوب شد تا نگرانی هواداران این تیم 

تشدید بشود.
محمد نوری، کارشناس فوتبال و پیشکسوت 
سابق تیم اســتقلال تهران، در گفت وگو با 

مهر، به بررسی شرایط استقلال پرداخت.
این پیشکســوت فوتبال درباره وضعیت آبی 
پوشان در نیم فصل دوم گفت: نیم فصل دوم 
شــرایط خاص خود را دارد. تیم ها جا افتاده 
اند و خبر خوب تا پیش از دیدار برابر شمس 
آذر این بود که در ورزشگاه آزادی قرار است 
بازی انجام بشــود و می توانست یک امتیاز 
بزرگ برای اســتقلال باشــد که با حضور و 
تشویق هواداران، ۳ امتیاز را بگیرد. استقلال 
در نیم فصــل دوم محکوم به برد اســت و 
جایگاه خوبــی در جدول ندارد و اگر باز هم 
امتیاز از دســت بدهد شرایط بدی در پایان 

فصل رقم می خورد.
برابر شمس آذر برنامه نداشتیم

نــوری در خصوص دیدابر برابر شــمس آذر 

گفت: در بازی برابر شــمس آذر، برنامه ای 
نداشــتیم و نمی توانیم راجع به مسائل فنی 
صحبت کنیم و موقعیتی خلق نکردیم و خط 
دفاعی به راحتی به مهاجم حریف فرصت داد 

که به دروازه برسد.
در روزهــای گذشــته برخی حواشــی در 
خصوص درگیری میــان رامین رضاییان و 
سیدحســین حســینی هم موجب نگرانی 
هواداران شده بود. محمد نوری در خصوص 
این مســاله گفت: خوشبختانه این دو نفر با 
هم آشــتی کردند و مشــکل برطرف شد. 
اختلاف در همه جا و هر تیمی وجود دارد اما 
من از این مساله ناراحتم که این اخبار مربوط 
به حواشی به بیرون درز می کند. اختلاف باید 
در داخل خانواده برطرف بشود و نباید شاهد 

چنین مسائلی باشیم.
هواداران استقلال مظلوم واقع شدند

وی گفت: احســاس می کنم ایــن هواداران 
مظلــوم واقع شــده اند و بازیکن هــا باید با 
تعصب بیشتری کار کنند. البته مشکلات در 
استقلال زیاد است و بخشی از این مساله هم 
ناشی از حواشــی فصل گذشته و کادر فنی 
قبلی است. دست آقای موسیمانه خالی است 
و در همین بازی با شــمس آذر دو بازیکن 

مصدوم شدند.
وی ادامــه داد: نبود بازیکــن یا مصدومیت 
نمی تواند توجیهی برای باخت باشد. استقلال 
شــرایط خوبی ندارد و خوب بازی نمی کند. 
هواداران ناراضی هســتند. استقلال نیاز به 
جذب وینگر و بازی ســاز دارد که شــرایط 
بهتری پیدا کند. در خط دفاعی هم مشکلات 

زیادی وجــود دارد. وقتی یک تیم با دلالی 
بسته شود شاهد چنین تیمی خواهیم بود که 
بازدهی ندارد و نمی تواند خواسته هواداران را 

برطرف کند.
موسیمانه باید محکم تر رفتار می کرد

وی به عملکرد پیتســو موسیمانه اشاره کرد 
و گفت: آقای موســیمانه نیاز به کمک دارد. 
اما از یک سو، باید رفتار محکم تری از خود 
به نمایش می گذاشت. تمرینات تیم نباید ۸ 
روز تعطیل می شد و به قول معروف، بازیکن 
باید بیشتر شلاق بخورد تا بتواند به شرایط 
ایده آل برگردد. اســتراحت برای بازیکنان 
ما چندان خوب نیســت. تا الان دست آقای 
موسیمانه خالی بوده است اما باید بازیکنان 
مورد نظرش را جذب کند و عیارش را در نیم 

فصل دوم نشان بدهد.
پیشکسوت اســتقلال ادامه داد: استقلال در 
اولین بازی با شمس آذر خیلی ضعیف ظاهر 
شد. آقای موســیمانه فرصت زیادی ندارد. 
هواداران اســتقلال با توجه به این شرایط، 
خیلی صبور نیستند و لازم است موسیمانه 
تلاش و همت بیشــتری از خود نشان بدهد 
و بازیکنان را از نظر فنــی و روحی و روانی 
آماده کند که در بازی بعدی برنده شود ولی 
در غیر این صورت ممکن است رو به درهای 

خروجی قرار بگیرد.
این کارشناس در واکنش به برخی انتقادات 
گفت: برخی انتقاداتی هم که به تیم می شود 
دور از انصاف بود چون زمان زیادی در اختیار 
نداشــت و باید به او کمــک کنیم. اما وقتی 
بازیکنان جدید اضافه بشوند و باز هم نتواند 

نتیجه بگیرد باید از تیم خداحافظی کند. ما 
و هواداران از او حمایت کردیم اما وقتی تیم 

لطمه بخورد قابل پذیرش نیست.
تجدید نظر در خصوص 

عضو هیات مدیره
وی در ارتباط با تغییرات مدیریتی در باشگاه 
گفت: آقای نظری جویباری از استقلالی های 
دوآتشه است و قبلًا هم در باشگاه بوده است. 
آقای تاجرنیا هم استقلالی است و می توانند 
به تیــم کمک کنند. اما هــوادار می خواهد 
مدیرعامل با قدرت ظاهر بشــود و یار خوب 
جذب کند و از آنجا که آقای جویباری قبلًا 
هم در بدنه اســتقلال بوده امیدوارم بتواند 
رضایت هــواداران را جلب کنــد و گام های 

مثبتی بردارد.
وی ادامه داد: هوادار ســرمایه باشگاه است 
و باید آنچه که می خواهد انجام بشــود. اما 
در خصــوص هیات مدیره، همچنان مخالف 
حضور آقای بابایی در تیم هســتم. با توجه 
به رزومه و شــرایطی که قبلًا برای استقلال 
به وجود آورده و حاشــیه سازی می کردند 
فکر می کنم حضور ایشان مثمر ثمر نیست 
و نمی تواند به تیم کمک کند. امیدوارم آقای 
شریعتمداری در خصوص این تصمیم تجدید 
نظر کند و گزینه بهتری در این موقعیت قرار 

بگیرد.
برابر ملوان محکوم به برد هستیم

محمــد نــوری در خصوص دیــدار بعدی 
استقلال برابر ملوان گفت: ملوان تیم خوبی 
است و بازیکنان باانگیزه و سرباز را در اختیار 
دارد. البتــه در بازی بــا گل گهر دو بازیکن 
کلیدی خــودش را از دســت داد اما به هر 
حال، بازی در انزلی همیشــه سخت است و 
در خانه بازی می کند. اما چه با یار و چه بی 
یار، محکوم به برد هســتیم و هیچ توجیهی 
برای هواداران وجود ندارد که باز هم امتیاز از 
دست بدهند. برای ما استقلال از هر چیزی 
مهم تر اســت و امیدوارم تا شنبه بازیکنان 
آماده بازی بشوند. ما تا الان حمایت کردیم 
اما اگر به اســم و اعتبار استقلال لطمه وارد 

شود قابل قبول نیست.
وی در پایان گفت: استقلال بهمن سختی را 
در پیش دارد و بازی ها بسیار فشرده می شود 
و باید در سه جبهه رقابت کند. جام حذفی 
اهمیت بســیار زیادی برای کســب سهمیه 

دارد. 
در لیگ نخبگان آسیا باید بتوانیم به مرحله 
بعد صعود کنیم و در لیگ برتر هم باید از این 

شرایط جدول فاصله بگیریم.
موســیمانه کار ســختی دارد و امیــدوارم 
 موفق باشــد. موفقیت موســیمانه موفقیت 

استقلال است.

مدیران پرسپولیس که چند روزی است 
در استانبول ترکیه به سر می برند هنوز 
موفق به عقد قــرارداد با مربی جدید 
نشده اند و در حال رایزنی برای انتخاب 

یکی از دو گزینه نهایی هستند.
بــه گزارش مهر، رضا درویــش، مدیرعامل 
باشگاه پرســپولیس، برای انتخاب سرمربی 
جدید این تیم راهی ترکیه شــده و این در 
شــرایطی اســت که مذاکراتی با دو گزینه 

جدی جریان دارد. 
والتر ماتزاری، ســرمربی باتجربه ایتالیایی، 
و اســماعیل کارتال، سرمربی شناخته شده 
مدیــران  نهایــی  گزینــه  دو  ترکیــه ای 
پرسپولیس برای پایان دادن به ماجراجویی 

خود در استانبول هستند.
بر اساس اطلاعات موجود، ماتزاری به عنوان 
گزینه اول باشگاه پرسپولیس مطرح است. 
این ســرمربی ۶۲ ساله که ســابقه هدایت 
تیم هایی همچــون اینترمیلان، ناپولی و... 
را در کارنامــه خــود دارد، به دلیل رویکرد 
تاکتیکی و تجربه اش در لیگ های ســطح 
بالا مورد توجه قرار گرفته اســت. مذاکرات 
با ماتزاری وارد مراحل جدی شده و نتیجه 
این گفتگوها مثبت ارزیابی شــده است. با 
این حــال، در صورتی که توافــق نهایی با 
ماتزاری حاصل نشــود، اســماعیل کارتال 

سرمربی پرسپولیس خواهد بود.
کارتال که یکی از چهره های شناخته شــده 
فوتبال ترکیه به شمار می رود، تجربه هدایت 
تیم هایی همچون فنرباغچه و آنکاراگوچو را 
در کارنامه دارد و به دلیل آشــنایی بیشتر 
با فرهنگ و ســبک فوتبال آسیا، می تواند 
انتخاب مناســبی برای پرســپولیس باشد، 
کســب ۹۹ امتیاز تاریخی با فنرباغچه او را 
تبدیل به یکی از مربیان مشهور ترکیه کرده 

است.
حال، رضا درویــش در نقطه تصمیم گیری 
قرار گرفته اســت: آیا پرســپولیس تحت 
هدایــت ماتــزاری بــه ســمت تجربه ای 

بین المللی و اروپایی حرکت خواهد کرد؟
یا اینکه کارتال با آشنایی بیشتر با فرهنگ 
منطقه، هدایــت سرخ پوشــان را بر عهده 

می گیرد؟
انتخاب نهایی می تواند سرنوشت پرسپولیس 
را در مســیر قهرمانی و رقابت های آسیایی 
تعیین کند. ماتزاری بــه عنوان یک مربی 
باتجربه در فوتبال اروپا، بیشــتر به رویکرد 
تدافعی و ســازماندهی دقیــق خط دفاعی 

شهرت دارد. 
او در تیم هایی ماننــد اینترمیلان و ناپولی 
نشــان داده اســت که علاقه اصلی اش به 
حفــظ ســاختار دفاعــی و نتیجه گیری با 

حداقل ریسک ممکن است. از سوی دیگر، 
کارتــال به عنــوان یک مربــی تهاجمی تر 
شــناخته می شود که تمایل زیادی به بازی 
او در دوران  دارد.  پرتحــرک  و  هجومــی 
مربیگــری اش به ارائه نمایش هــای پویا و 
حملات سریع مشهور شده است. این تضاد 
آشکار در سبک دو مربی، نشان دهنده نبود 
استراتژی مشخص برای انتخاب سبک بازی 
سرخپوشــان اســت. به نظر می رسد هدف 
اصلی مدیران باشــگاه نه ایجــاد هارمونی 
تاکتیکی در تیم، بلکــه انتخاب یک مربی 

نام آشنا برای جلب رضایت هواداران باشد. 
با توجه به اهمیــت هماهنگی تاکتیکی در 
فوتبال حرفــه ای، این نــوع تصمیم گیری 
می تواند عواقب منفی برای پرســپولیس به 
همراه داشــته باشد.  مشــخص نیست که 
آیا مدیران باشــگاه برای سبک بازی آینده 
تیم برنامــه ای دارند یا تنها به دنبال جذب 
یک چهره معتبر هستند. آنچه مسلم است، 
تصمیم گیری درســت در این برهه حساس 
می تواند مســیر فصل آینده پرسپولیس را 

تعیین کند.

یک ماه سخت در انتظار استقلال

نشان دادن راه خروج به »موسیمانه«

دوگانگی پرسپولیس در تور استانبول

پیشنهاد خارجی آقای خاص

فدراسیون کشتی جمهوری آذربایجان برای تقویت کادر فنی خود به سرمربی 
سابق تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان پیشنهاد همکاری داد. به گزارش ایرنا، 
تیم ملی کشــتی فرنگی با هدایت محمد بنــا در رقابت های جهانی و المپیک 
مدال های ارزشمندی برای کشورمان بدست آورد. اوج موفقیت کشتی فرنگی 
به بازی های المپیک ۲۰۱۲ لندن باز می گردد که تیم ملی کشورمان با کسب 
سه طلای امید نورزوی، قاسم رضایی و حمید سوریان، نتایج درخشانی کسب 
کرد. تیم ملی کشــتی فرنگی در بازی های المپیک ۲۰۱۶ ریو ۲ مدال برنز از 
ســوی سعید عبدولی و قاسم رضایی و با هدایت بنا در المپیک توکیو نیز یک 
طلا و یک برنز توسط محمدرضا گرایی و محمد هادی ساروی برای کشورمان 
بدســت آورد. پس از پیکارهای جهانی ۲۰۲۲ صربستان محمد بنا از تیم ملی 
خداحافظی کرد و حســن رنگرز جانشین وی شد. این استعفا پایان کار آقای 
خاص نبود بلکه در ماموریت جدید برای احیای کشــتی فرنگی تهران و توابع 
وارد میدان شــد و به عنوان مدیرفنی به کارش ادامه داد اما پس از یک ســال 
به دلیل برخی مشــکلات خانوادگی از این ســمت نیز استعفا داد. اردیبهشت 
۱۴۰۲ علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی در حکمی محمد بنا را به  عنوان 
مشــاور عالی خود در امور فدراسیون کشتی منصوب کرد. سرمربی سابق تیم 
ملی کشــتی فرنگی کشورمان به  تازگی پیشنهادی از سوی فدراسیون کشتی 
جمهوری آذربایجان برای هدایت تیم ملی این کشــور تا پایان المپیک ۲۰۲۸ 
لس آنجلس دریافت کرده است، اما هنوز در خصوص این موضوع پاسخ قطعی را 
نداده است. جمشید خیرآبادی مربی اسبق تیم ملی کشتی فرنگی در المپیک 

۲۰۱۶ ریو، سرمربیگری تیم جمهوری آذربایجان را برعهده داشت.

واکنش کارگروه VAR به تغییر تصاویر 
برای بازبینی صحنه

دبیر کارگروه داور ویدئویی فدراسیون فوتبال نسبت به تغییر صحنه های بازی 
برای بازبینی توسط داور وسط واکنش نشان داد. به گزارش مهر، اشتباه وحید 
زمانی داور بازی ذوب آهن اصفهان و پرسپولیس در هفته شانزدهم لیگ برتر 
فوتبال کشور باعث شد تا این دیدار با تساوی بدون گل به پایان برسد و خطای 
پنالتی برای ذوب آهن اعلام نشــود تا شایعات زیادی در خصوص چشم پوشی 
داور مســابقه در این خصوص مطرح شــود. زمانی در حالــی خطای بازیکن 
پرسپولیس روی ذوب آهن را پنالتی ندانست که داور VAR خواستار بازبینی 
صحنه از صفحه مانیتور شد اما باز هم داور وسط هیچ خطایی از سوی مدافع 
پرسپولیس تشخیص نداد تا شائبه عدم به تصویر کشیده شدن این صحنه در 
صفحه مانیتورینگ مطرح شود. محســن حکیم در گفتگو با خبرنگار مهر، با 
اشاره به احتمال تغییر تصاویر VAR هنگام نمایش به داور وسط مسابقه گفت: 
اصلًا چنین چیزی امکان ندارد. تمام تصاویر نه تنها برای داور پخش می شــود 
بلکه برای مخاطب تلویزیونی نیز به نمایش گذاشــته می شــود. دبیر کارگروه 
داور ویدئویی درباره احتمال اینکه صحنه ای دیگر برای داور بر خلاف آنچه در 
تلویزیون دیده می شود پخش شود یادآور شد: تمام تصاویر به هم وصل هستند. 
امکان اینکه چنین تصاویری را داور از اتاق VAR نبیند وجود هم ندارد. درباره 
بازی پرســپولیس و ذوب آهن نیز خودم به عنوان تکنســین حضور داشتم و 

تمامی تصاویر به طور کاملًا واضح در اختیار داور وسط قرار گرفت.

بلانکو از استقلال جدا شد
مهاجم آرژانتینی استقلال به صورت توافقی از این تیم جدا شد. به گزارش رسانه 
رسمی باشگاه استقلال، گوستاوو بلانکو مهاجم آرژانتینی، پس از جلسه با مدیران 
اســتقلال جهت جدایی از جمع آبی پوشان پایتخت به توافق رسید و از این تیم 
جدا شــد. براساس اطلاعاتی که در اختیار خبرنگار ایسنا قرار گرفته بود، بلانکو 
پس از آن که مبلغ بالایی برای جدایی از استقلال طلب کرد، درخواستش را به 
۵۰ هزار دلار کاهش داده بود. پیش از این از فولاد خوزستان و گل گهر به عنوان 

تیم های خواهان این بازیکن آرژانتینی سخن به میان آمده بود.

دستیار »سفارشی« تیم لیگ برتری برکنار شد
یکی از مربیان تیم فوتبال مس رفسنجان که با سفارش مدیرعامل این باشگاه 
به کادر فنی پیوســته بود با نظر مسعود شجاعی کنار گذاشته شد. به گزارش 
مهر، مربی ســابق داماش که بدون مدرک A آسیا قادر به امضا و ثبت قرارداد 
رسمی با تیم های لیگ برتری نبوده و به صورت غیر قانونی در هفته های اخیر 
روی نیمکت مس رفســنجان حضور پیدا کرده بود با تصمیم مسعود شجاعی 
از تیم مس کنار گذاشــته شــده و دیگر نمی تواند در تمرینات نارنجی پوشان 
حاضر شــود. محمد مومنی مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان پیش از حضور 
در این باشگاه دستیار حمید درخشان در تیم داماش بوده که بر همین اساس 
خواستار اســتفاده از یکی از مربیان داماش، مربی بدنساز این تیم و حتی سه 
بازیکن داماش در تیم مس شــده بود که شجاعی این خواسته ها را نپذیرفت. 
به نظر می رسد این موضوع یکی از عوامل اختلافات درونی مس رفسنجان در 
هفته های اخیر ازجمله مصاحبه های مومنی علیه شــجاعی و بازیکنان مس، 
حمله لیدرها به نشست خبری مسعود شجاعی ، مشکلات مالی و عدم پرداخت 
مطالبــات بازیکنان و کادر فنی همچنین عدم جــذب بازیکن در فصل نقل و 

انتقالات بوده است.

سخنگوی دوومیدانی:
اختلافی با رسولی ندارم؛ تلاش کردم او 

را به آرزوهایش نزدیک کنم
سخنگوی فدراســیون دوومیدانی: اختلافی با رسولی ندارم به عنوان مربی او 

تلاش کردم این ورزشکار را به آرزوهایش نزدیک کنم.
هادی سپهرزاد عضو هیئت اجرایی فدراسیون دوومیدانی در گفت وگو با مهر، 
در توضیح اهداف فدراسیون از برگزاری مسابقات رکوردگیری به میزبانی بوشهر 
اظهار کرد: در این رابطــه ما دو هدف را دنبال کردیم. همانطور که در جریان 
هســتید برای نخســتین بار اردوهای تیم ملی به صورت متمرکز و در کمپ 
تخصصی تیم ملی برگزار شد و حالا لازم بود پس از پشت سر گذاشتن ۳ مرحله 

از این تمرینات ملی پوشان در غالب یک مسابقه رسمی خود را محک بزنند.
وی افــزود: از طرفــی یکی دیگــر از اهداف ما فعال بــودن هیئت ها در همه 
انسانهاســت. سعی کردیم با فراهم کردن یکســری امکانات این فرصت را در 
اختیار استان ها قرار دهیم. از آنجایی که در تقویم سال پیش رو همه مسابقات 
ما در فضای باز اســت تصمیم بر این شد که رقابت های رکوردگیری را هم در 
فضای باز برگزار کنیم و چون فصل زمســتان بود هم میزبانی را بخاطر شرایط 

آب و هوایی به بوشهر دادیم.
سخنگوی فدراسیون دوومیدانی با اشاره به میزبانی خوب بوشهر گفت: به نظرم 
مرحله نخست انتخاب تیم ملی در شرایط خوبی برگزار شد. رکوردهای خوبی به 

ثبت رسید که ما را به آینده این ورزشکاران کمی امیدوارتر کرد.

رویداد

جوکوویچ کنار کشید و زورف 
فینالیست تنیس آزاد شد

نواک جوکوویچ به دلیل آســیب دیدگی قادر به ادامه بازی 
برابــر آلکســاندر زورف نبود و از رقابت هــای تنیس آزاد 

استرالیا کناره گیری کرد تا زورف راهی دیدار نهایی شود.
به گزارش ایسنا، در اولین دیدار دور نیمه نهایی تنیس اوپن 
اســترالیا نواک جوکوویچ و آلکساندر زورف به مصاف هم 
رفتند که ست نخست این دیدار نزدیک و جذاب با حساب 
هفت بر شش به سود زورف به پایان رسید ولی مصدومیت 
سبب شد جوکوویچ از ادامه رقابت دست بکشد و در نهایت 
زورف به دیدار نهایی رسید. در دیگر دیدار دور نیمه نهایی 
تنیس آزاد استرالیا یانیک سینر و بن شلتون به مصاف هم 
خواهند رفت تا دیگر فینالیست نخستین گرنداسلم سال 

۲۰۲۵ تنیس جهان مشخص شود.

سرمربی جدید فوتبال بلژیک 
معرفی شد

رودی گارسیا به عنوان ســرمربی جدید تیم ملی فوتبال 
بلژیک انتخاب شــد. به گزارش ایســنا، فدراسیون فوتبال 
بلژیک بعد از برکناری دومنیک تدســکو، رودی گارســیا 
فرانســوی را به عنوان سرمربی جدید تیم ملی این کشور 
انتخاب کرد.  گارســیا که اخیرا مدتــی در ناپولی حضور 
داشت تا پایان جام جهانی ۲۰۲۶ با تیم ملی بلژیک قرارداد 

بسته است.

ناگلزمان تا ۲۰۲۸ روی نیمکت ژرمن ها

با اعلام فدراسیون فوتبال آلمان قرارداد یولیان ناگلزمان تا 
ســال ۲۰۲۸ تمدید شد. به گزارش ایسنا، رضایت مدیران 
فدراســیون آلمان از پیشرفت مانشافت با یولیان ناگلزمان 
باعث شد تا قرارداد یولیان ناگلزمان تا یورو ۲۰۲۸ تمدید 
شود. ناگلزمان سپتامبر ۲۰۲۳ جانشین هانسی فلیک شد 
و تاکنون در ۱۹ بازی روی نیمکت آلمان به یازده برد، پنج 

تساوی و سه باخت رسیده است.

رکورد بی شکست هالند 
مقابل آبی های لندن

آقای گل فصل قبل لیگ برتر در شــرایط خوبی به استقبال 
دیدار با چلســی می رود. به گزارش ایسنا، منچسترسیتی و 
چلســی فردا)شنبه ۶ بهمن( در جدالی حساس در اتحاد به 
مصاف هم خواهند رفت.  ارلینگ هالند توانســت در دیدار 
اخیر برابر پاری سن ژرمن برای تیمش گلزنی کند و اکنون 
۲۳ گل در ۳۰ بازی در این فصل به نام خود ثبت کرده است.  
مهاجم نروژی امید اصلی ســیتی برای شکست چلسی در 
دیدار روز شنبه است. او در ۵ تقابل با آبی های لندن شکست 

نخورده و ۳ گل نیز طی این دیدارها به ثمر رسانده است.

خواسته آموریم از منچستر بعد از برد 
دشوار خانگی در لیگ اروپا

روبــن آموریم عقیــده دارد بازیکنان یونایتــد باید بهتر از 
فرصت هایشان استفاده کنند. به گزارش ایسنا،  منچستریونایتد 
توانست در خانه به سختی ۲ بر یک گلاسکورنجرز را در لیگ 
اروپا شکست دهد. گل به خودی جک باتلند شیاطین سرخ 
را در نیمه دوم در اولدترافورد جلو انداخت ولی سیریل دسرز 
توانســت بازی را به تساوی کشاند  اما برونو فرناندز کاپیتان 
یونایتد گل برتری تیمش را به ثمر رســاند تا شیاطین سرخ 
 TNT برنده این دیدار باشــند.  روبــن آموریم در گفتگو با
Sports گفت: فکر می کنم بازی را خوب شروع کردیم ولی 
بعد از مدتی کنترل بازی را از دســت دادیم. بعد از زدن گل 
نخست خیلی به زدن گل دوم نزدیک بودیم و موقعیت های 
زیادی داشتیم. در هر صورت فکر کنم کمی از قبل بهتر ظاهر 
شــدیم. ما باید در زدن ضربات نهایی هوشیارتر باشیم چون 
این می تواند به ما کمک زیادی کند. یونایتد هر ســه بازی 
خود را با هدایت آموریم در این رقابت ها برده اســت ولی در 
لیگ برتر در ۱۱ بازی تحت نظر این مربی تنها ۳ برد کسب 
کرده است.  البته مصدومیت ماتیاس دلیخت و لنی یورو کام 
هواداران میزبان را تا حدودی تلخ کرد. آموریم در پایان درباره 
مصدومیــت این دو بازیکن گفت: دلیخت دردی را در پایش 
احساس کرد که نخواستم ریسک کنم و او را تعویض کردم. 
درباره لنی یورو هم فعلا اطلاعات خاصی ندارم. درست است 

که باید برنده شویم اما باید از بازیکنان محافظت کنیم.

بارونی: 
قهرمانی لاتزیو در لیگ اروپا؟ 

ممکن است
ســرمربی لاتزیو امیدوار اســت قهرمانی در لیگ اروپا را به 
دست بیاورد. به گزارش ایسنا، در شرایطی که صعود لاتزیو 
به دور یک هشتم نهایی لیگ اروپا قطعی شده بود، این تیم 
در خانه ســه بر یک رئال سوسیداد را از پیش رو برداشت تا 
به صدرنشــینی اش در لیگ اروپا ادامه دهد. بیانکوچلستی 
از ابتــدای فصل در صدر جدول لیــگ اروپا و مدعی جدی 
قهرمانی اســت. مارکو بارونی، سرمربی لاتزیو، بعد از برتری 
برابر رئال سوســیداد گفت: باید از بازیکنانم تشکر ویژه ای 
بکنم. بازیکنانم فوق العاده اند و نمی خواهم کاری که می کنند 
عادی تلقی شود. ما مقابل رئال سوسیداد بازیکنان زیادی را 
در اختیار نداشتیم ولی توانستیم با قدرت بازی کنیم. افتخار 
می کنم که مربی این تیم هســتم. او افزود: هنوز راه زیادی 
در پیش اســت. ما هنوز کاری انجام نداده ایم اما می دانم که 
تیمم تشنه موفقیت است و می تواند به قهرمانی در لیگ اروپا 
برسد. باید بازی به بازی پیش برویم و ارزش هایمان را نشان 
دهیم تا عنوان قهرمانی را به دســت بیاوریم. آتالانتا فصل 
گذشــته توانست شگفتی ساز شود و به فینال لیگ اروپا راه 
یافت و با برتری مقابل بایر لورکوزن قهرمان شد و این فصل 

لاتزیو در حال تکرار آن عملکرد است.

اخبار کوتاه
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معتقد  ورزقان  سونگون  سرمربی مس 
است مطابق مســیری که باشگاه های 
فوتســال در آن حرکت می کنند، تیم 
به  نمی تواند  جهانــی  عرصه  در  ملی 

توفیقی دست یابد.
علیرضا افضل در گفت وگو با تسنیم، درباره 
پذیرش هدایت تیم فوتسال مس سونگون 
ورزقان اظهار داشــت: بعــد از آغاز به کار 
باشگاه مس ســونگون در فوتسال، در این 
باشــگاه فعالیت کردم و بــه نظرم امکانات 

در مس ســونگون برای موفقیت و قهرمانی 
فراهم است. در نیم فصل از تیم هایی که در 
خطر سقوط بودند، پیشنهاد داشتم. با این 
حال ترســیدم نتوانم کار مثبتی برای آنها 

انجام بدهم.
وی در مــورد راهی که تــا موفقیت با مس 
ســونگون پیــش رو دارد، تصریــح کرد: 
همانطور کــه ما امتیاز از دســت داده ایم، 
ممکن است تیم صدرنشــین هم امتیاز از 
دست بدهد. تیم خوبی داریم و باید ایرادات 

فنــی را برطــرف کنیم. تاکنــون گل های 
خورده مس اینقدر زیاد نبوده اســت و من 
باید این ایــرادات را برطــرف کنم؛ وگرنه 
آوردن ما به مس سونگون یک هزینه اضافه 

بوده است!
ســرمربی تیم فوتسال مس سونگون با ابراز 
امیدواری به حل ایرادات تیمش خاطرنشان 
کرد: امیدوارم مس را به شــرایط قهرمانی 
نزدیک کنیم و بازیکنان با تفکرات ما آشنا 

شوند.
امسال باید تلاش کنیم و بحث ما برای سال 
بعد نیســت. فصل آینده حداکثر می توانیم 
چهار بازیکن جدید به خدمت بگیریم و باید 

کار را با عمده بازیکنان فعلی پیش ببریم.
افضــل دربــاره وضعیت لــوکاس کوتینیو 
داســیلوا بازیکن برزیلی مــس عنوان کرد: 
مدیران باشــگاه از من پرســیدند که این 
بازیکن به تمرین بیاید یا نه. کوتینیو با نظر 
حمید بی غم )سرمربی پیشین مس( جذب 
شد و دیدم وقتی این بازیکن در زمان بی غم 
بازی نمی کرد، پس نیــازی به بازبینی من 
نیســت. من چند سال همکار بی غم بوده ام 

و او را از لحاظ فنی قبول دارم.
وی با بیان اینکه از بازیکنان باتجربه مس، 
مدیران باشــگاه و اعضای کادر فنی تیمش 

درباره شــرایط کوتینیو پــرس و جو کرده 
است، به تســنیم گفت: آنها گفتند که این 
بازیکن نمی تواند در شش هفته پایانی لیگ 
بــه ما کمک کند. بازیکنان جوان و باتجربه 
باکیفیتی در اختیار داریم و باید روش کاری 
خودمــان را عوض کنیم تــا با جذب چند 
بازیکن خوب و برنامه ریزی مناســب، شأن 
مس سونگون برای فصل آینده حفظ شود.

ســرمربی مس ســونگون در پاسخ به این 
پرســش که چه آینده ای بــرای تیم ملی 
فوتسال ایران متصور است، بیان کرد: با این 
تاکتیک و برنامه ای که باشگاه های فوتسال 
پیش گرفته اند، تیم ملــی خوبی نخواهیم 
داشت. همه تیم ها می خواهند فقط نتیجه 
بگیرند؛ چه با پرتــاب بطری و چه با ایجاد 
حاشیه های دیگر. افضل با انتقاد از همکاران 
باشــگاه های فوتســال کشورمان  خود در 
اظهار داشت: تا زمانی که مربیان باشگاهی 
نتوانند آمــوزش خوبی به بازیکنان بدهند، 
تیم ملی موفق نمی شــود. بازیکنان زیادی 
از مس ســونگون، گیتی پسند و گهر زمین 
در تیم ملی فوتســال داشته ایم. این نفرات 
شاید در رقابت های لیگ موفق باشند، اما با 
این روشی که استفاده می کنیم، در عرصه 

جهانی به موفقیت نمی رسیم.

افضل:  

فوتسال ایران با روش فعلی، در عرصه جهانی موفق نمی شود


